
Короткі новини з наради 
керівників міста 

Нарада керівників міських установ та організацій з в.о. 
міського голови, секретарем ради Фомічевим Ю. К. 
відбулася 27 липня в залі засідань виконавчого комітету. 

• Прийнято рішення виконкому 
Славуитицької міської ради № 309 
"Про внесення змін до рішення ви-
конавчого комітету Славутицької 
міської ради № 270 "Про індекса-
цію грошових доходів" від 
17.06.2015" від 22.07.2015. 

• Змінюється система харчу-
вання дітей в дитячих садках. 3 
01.09.2015 у штат ДДЗ вводяться 
кухонні працівники. Закупівля про-
дуктів буде здійснюватися шляхом 
тендерних закупівель. Розроблено 
механізм надання матеріальної до-
помоги на харчування дітей соці-
ально незахищеним сім'ям. 
Кінцева мета змін — покращення 
якості харчування дітей. 

• Вивчається питання будівни-
цтва дороги до с. Мекшунівка. 
Інтереси славутичан будуть вра-
ховані. 

• Закон України "Про місцеві 
вибори" до цього часу не опублі-
кований. 

• Київською ОДА регулярно 
проводяться онлайн-наради з ке-
рівниками органів місцевого са-
моврядування. 

• Ведеться робота з отримання 
дотації для міста з Державного 
бюджету. 

• Актуальним залишається пи-
тання мобілізації. Проведено на-
раду з керівниками підприємств. 
З 28 липня поновлюється робота 

штабу з питань АТО, яка прово-
диться щовівторка о 10.00 в залі 
засідань виконкому. Обласні ме-
дичні комісії будуть виїжджати на 
місця. Шість осіб добровольців з 
міста працює в зоні АТО на будів-
ництві укріплень. Роботи оплачу-
ються від 350 гривень за день. 
Потреба в робочих існує. Бажаючі 
можуть звертатись до виконавчо-
го комітету (каб. 316). 

На засіданні розглядалися по-
точні питання: 

• КП "ЖКЦ" закінчило роботи з 
промивки труб по кварталах. 
Завозиться пісок до пісочниць. 
Відпрацьовується схема пуску теп-
ла в місто. Прибрані аварійні де-
рева. У жовтні запланована акція 
"Посади дерево". 

• Пріоритетне питання для КП 
"УЖКГ" — ремонт теплотрас. 
Завершені роботи з освітлення по 
вул. Курчатова, продовжуються 
вони й на в'їзді у місто. Запла-
новано пофарбувати зупинку до 
с. Гута та зробити доріжку до ВП 
"АРС". 

• КП "АРР" має показники ді-
яльності на рівні минулого року. 

• За липень виплачено всі пен-' 
сії. 

• Оброблено 96% документів 
на оформлення субсидій. Соціаль-
ні виплати здійснються. 

• СП "Новарка" набирає чоло-
віків на будівельні роботи в Аф-
риці. 

• 14-16 серпня відбудеться 
фестиваль авторської пісні. 

Управління інформації 
та електронного врядування 

міста 


